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P r o t o k ó ł  Nr XLV/2014 
 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 26 czerwca 2014r. w sali Urzędu Gminy               
w Kotlinie w godz. od 900 do 1120 

 
 
 
I. Otwarcie  i stwierdzenie kworum. 
                 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Czesław Moch witając: radnych,Wójta 
Gminy Mirosława Paterczyka, Sekretarza Gminy Michała Urbaniaka, Skarbnika Gminy Irenę 
Antczak, zastępcę dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Jarocinie  Gabrielę Grzechowiak, 
dzielnicowego Policji Jacka Gargula, sołtysów i redaktora Gazety Jarocińskiej. 
Przewodniczący Rady stwierdził kworum, bowiem  w sesji  na ustawowy skład 15 radnych 
uczestniczyło 14. 
Nieobecny był radny Czesław Smoliński. 
Listy obecności radnych, sołtysów, zaproszonych gości stanowią załączniki do  protokołu. 
II.  Przedstawienie porządku obrad. 
                  Do porządku obrad przesłanym radnym w zaproszeniu na sesję nie zgłoszono 
wniosków. 
Porządek obrad odczytany przez Przewodniczącego Rady: 
1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
2  Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Gminy. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XLIV sesji  
    Rady. 
6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XLIV sesji Rady oraz  z wykonania 
    uchwał Rady. 

  7. Przyjęcie  informacji o stanie bezrobocia w gminie. 
  8. Przyjęcie informacji o przygotowaniu do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży. 
  9. Organizacja roku szkolnego 2014/2015.   

    10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
            - Statutu Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin, 
            - Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kotlinie, 

- rozpatrzenia skargi, 
  - zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kotlin na rok 2014, 
  - zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin na 2014 
    rok.     

 11. Wolne głosy i wnioski. 
 12. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na XLIV sesji Rady  
       Gminy. 
 13. Zamknięcie obrad. 

 
ad. 3 . Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Gminy. 
                  Do protokołu z XLIV sesji Rady Gminy, który wyłożony został do wglądu  na 
posiedzeniach komisji Rady w dniach 24 i 25 czerwca oraz przed dzisiejszą sesją nie wniesiono 
uwag. 
Protokół  przyjęto jednogłośnie 14 głosami za. 
 
ad. 4 . Interpelacje i zapytania radnych. 
                      Interpelacje, wnioski i zapytania zgłosili: 
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Radny Bogdan Pacholak wnioskował  o wycięcie krzaków i wykaszanie szerzej trawy przy 
drogach  powiatowych, bowiem sucha trawa  stanowi zagrożenie pożarowe w okresie żniw. 
Radny Pacholak mówiąc, że nie ma  rolników o dużych areałach w związku z tym  kombajny 
często się przemieszczają, a obowiązujące przepisy  nie pozwalają  poruszać się po drogach         
z hederem przy kombajnie, a przekładanie hedera  trwa dłużej niż koszenie zboża. Radny 
Pacholak uważał, że Policja powinna przymykać jednak na to oko. 
Obecny na sesji dzielnicowy Policji Jacek Gargul odpowiedział pytaniem  – kto będzie 
odpowiadał gdy coś się stanie? 
Radny Radosław Wałkiewicz wnioskował o wykoszenie trawy i krzaków przy drogach 
powiatowych i gminnych  chociaż w najbardziej niebezpiecznych miejscach przy 
skrzyżowaniach dróg z uwagi na zbliżające się żniwa. 
Radny Włodzimierz Szymkowiak podziękował Ochotniczej Straży Pożarnej w Kotlinie  za 
pomoc przy organizacji X biegów Jana Pawła II, Gminie za środki na organizację biegów  
i nagrody informując, że udział w biegach wzięło 500 dzieci. 
Radny Szymkowiak wnioskował o: 
- ustawienie w miejscu drogowskazu informującego poprzednio o wysypisku śmieci znaku  
  informującego o pomniku św. Jana Pawła II przy ul. Ks. Rymarkiewicza,  
- zakup gruntów kościelnych w Kotlinie przy ul. Kołłątaja z przeznaczeniem na urządzenie placu 
  zabaw, 
- rozważenie zakupu przez Gminę nieruchomości w Wilczy po byłej szkole z przeznaczeniem na 
  urządzenie tam stanicy harcerskiej lub bazy wypoczynkowej dla dzieci i m łodzieży, 
- flagę Gminy na tle zielonym, ale w innym odcieniu nie zgniłej zieleni, a w odcieniu  
  jaśniejszym, w odcieniu nadziei, perspektyw i  przyszłości  z uwagi na to, że Gmina jest Gminą  
  rolniczą. 
Radny Szczepan Szymczak informował o świecących w dzień  światłach ulicznych na ul. 
Kościuszki       i w Magnuszewicach na Parcelach i wnioskował o obcięcie gałęzi drzew  na 
Parcelach wchodzących w linie elektroenergetyczne. 
Radny Szymczak poruszył temat wysokości stawek opłaty  za odpady komunalne, która od 
miesiąca lipca br. miała ulec zmianie.   
Radny wskazał na stawkę  opłaty 14,- zł od 1 osoby, informując, że Gmina Kotlin ma najwyższe 
stawki w powiecie jarocińskim, o czym informowała Gazeta Jarocińska. 
Wójt odpowiedział, że radny Szymczak zapomniał o rodzinach 3, 5, 7 i 10 osobowych, które też 
trzeba wziąć pod uwagę. 
 
ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od 
XLIV sesji Rady. 
                    Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym  podpisał 
uchwały podjęte na poprzedniej sesji i  przekazał Wójtowi zgłoszone interpelacje i wnioski. 
W dniu: 
-  31 maja br.  Przewodniczący obecny był  na zawodach wędkarskich zorganizowanych z okazji 
Dnia Dziecka na terenie gminy Czermin przez Koło Wędkarskie Karaś w Kotlinie oraz              
w zawodach o  puchar Wójta Gminy Kotlin zorganizowanych w Kotlinie  na cegielni. 
Poza tym Przewodniczący Rady uczestniczył w przygotowaniu materiałów sesyjnych na 
dzisiejszą sesję. 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał pisma: 
1. Dyrekcji Zespołu Szkół Przyrodniczo – Biznesowych w Tarcach w którym dyrektor Szkoły 
dziękuje:  radnym, sołtysom, Wójtowi Gminy  i Sekretarzowi Gminy za załatwienie 
dodatkowego kursu autobusu JLA do Tarzec, co umożliwi uczniom dojazd do Szkoły. 
2. Kancelarii Senatu w sprawie jednomandatowych okręgów do Sejmu , w którym 
poinformowano, że w dniu 10 czerwca br. Komisja Praworządności i Praw Człowieka 
kontynuowała rozpatrywanie petycji w sprawie  zmiany kodeksu wyborczego polegającego na 
wprowadzeniu jednomandatowych  okręgów wyborczych  do Sejmu RP. 
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Przewodniczący Komisji poinformował o  braku przesłanek do zorganizowania i wysłuchania 
publicznego na obecnym etapie prac  nad petycją. Senatorowie nie podzielili argumentów 
autorów petycji o potrzebie podjęcia działań legislacyjnych postulowanych w petycji. 
Komisja uznała, że dyskusja nad kształtem prawa wyborczego pozostaje otwarta. Jednak 
senatorowie postanowili wstrzymać się ze stanowiskiem co najmniej do zakończenia obecnej 
kadencji Senatu.  
3. Pismo Oddziału Terenowego Towarzystwa Walki z Kalectwem w Kotlinie będące 
odpowiedzią na pismo Przewodniczącego Rady z dnia 30 kwietnia br.  w sprawie skargi z łożonej 
przez to Towarzystwo. 
4. Pismo Oddziału Terenowego Towarzystwa Walki z Kalectwem w Kotlinie  w którym 
Towarzystwo przyjmuje propozycję Wójta Gminy udostępnienia lokalu przy ul. Poznańskiej      
w Kotlinie  na działalność Stowarzyszenia. 
Wójt potwierdził, że obiekt przy ul. Poznańskiej do swojej statutowej działalności TWzK 
otrzyma. 
Przewodniczący Rady poinformował, że w wykazie stowarzyszeń, które pobierały z WBŻ 
żywność w roku 2013 nie było KGW w Wyszkach i stowarzyszenia „Przyszłość dla Kotlina”. 
Nie widział natomiast wykazu z roku 2012, o którym pisze  prezes TWK   w Kotlinie. 
Skarbnik Gminy poinformowała, że wykazy corocznie przesyłane są do Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej i można to sprawdzić. 
Do informacji Przewodniczącego Rady nie wniesiono uwag. 
 
ad. 6 . Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XLIV sesji Rady oraz                
z wykonania uchwał Rady. 
            Wójt Gminy poinformował, że uchwały podjęte na ostatniej sesji Rady Gminy 
przekazano do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu Wydział Kontroli, Prawny 
i Nadzoru, wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczono na stronach BIP 
Gminy.  
Uchwałę zmieniającą  uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
niepublicznych szkół  podstawowych i  niepublicznych przedszkoli  stanowiącą  prawo 
miejscowe i uchwałę zmieniającą  budżet Gminy przekazano do Redakcji Dziennika 
Urzędowego  Województwa Wielkopolskiego. 
Uchwały dotyczące finansów Gminy przekazano Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Poznaniu 
Zespół w Kaliszu. 
Stanowisko  Rady Gminy dotyczące sprzeciwu wobec hodowli norek w Magnuszewicach             
i sprzeciwu wobec uciążliwości  chowu trzody chlewnej  w Kotlinie przy ul. Waliszewskiej i ul. 
Buchalińskiej przekazano do: Starostwa Powiatowego w Jarocinie, Wojewódzkiego Inspektoratu 
Ochrony Środowiska Delegatura w Kaliszu, Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Jarocinie 
oraz do Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Jarocinie. 
W okresie  międzysesyjnym Wójt wydał 8 zarządzeń w sprawie: ogłoszenia konkursu na 
stanowisko dyrektora Domu Kultury w Kotlinie, użyczenia lokalu Bibliotece Publicznej Gminy 
Kotlin, ustalenia ryczałtu dla pracowników  Urzędu Gminy za przybory do pisania, podania do 
publicznej wiadomości wykazu nieruchomości gruntowych zabudowanych przeznaczonych do 
sprzedaży bezprzetargowej  na rzecz najemców lokali mieszkalnych, ogłoszenia  naboru na 
wolne stanowisko urzędnicze – referent do spraw ewidencji księgowej w Urzędzie Gminy             
oraz w sprawie upoważnienia kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej i pracownika  
tego Ośrodka do prowadzenia postępowania w sprawach związanych z przyznaniem Karty Dużej 
Rodziny,      w tym wydawania w tych sprawach decyzji.  
Następnie Wójt poinformował o zrealizowanych przez Gminę zadaniach: 
-  23 czerwca odbył radę budowy dla zadania  - budowa kanalizacji sanitarnej w Woli Książęcej  
podczas której ustalono, że zachodzi konieczność opracowania projektu zamiennego z uwagi na 
dokonane odstępstwa  od pierwotnego projektu budowlanego. Wobec tego, że projekt zamienny 
wymaga pozwolenia na budowę zakończenie prac nie nastąpi w terminie do 31 lipca br. 
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-  wykonawca zgłosił do odbioru końcowego przebudowę dróg gminnych w: Wilczy i w Kotlinie 
ul. Cicha, 
- na dzień 3 czerwca br. wyznaczony został termin  na składanie ofert  na wykonanie  
przebudowy  boisk rekreacyjnych przy Szkole Podstawowej w Kotlinie, jednak w dniu 2 
czerwca  unieważniono postępowanie z uwagi na wady w dokumentacji projektowej, 
- w dniu 12 czerwca br. dokonano odbioru  mebli do Domu Kultury w Kotlinie,  
- na dzień 27 czerwca wyznaczono składanie ofert na udzielenie Gminie Kotlin 
długoterminowego kredytu bankowego w kwocie 1 500 tys. zł na sfinansowanie zadań 
majątkowych Gminy: budowę studni głębinowej  na ujęciu wody  w Woli Książęcej, 
przebudowę dróg gminnych, przebudowę boisk rekreacyjnych przy Szkole Podstawowej            
w Kotlinie i remont stacji uzdatniania wody w Magnuszewicach, 
- w dniu 30 czerwca odbędzie się otwarcie ofert  na przebudowę drogi gminnej Orpiszewek – 
Lutynia  etap II, 
- dokonano rozliczenia IV raty pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska         
i Gospodarki Wodnej w Poznaniu na  budowę kanalizacji sanitarnej w Woli Książęcej, a 
wnioskowana kwota to 288.163,- zł, 
- sporządzono wniosek do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Poznaniu  
Delegatura w Kaliszu o wydanie zaświadczenia  o osiągnięciu efektu ekologicznego na zmianę 
układu zasilania w ciepło w Szkole Podstawowej i Gimnazjum w Kotlinie, które będzie 
podstawą do umorzenia 5% pożyczki, co stanowi kwotę 14.250,- zł. 
Do sprawozdania Wójta Gminy nie wniesiono uwag. 
 

  ad. 7 .   Przyjęcie  informacji o stanie bezrobocia w gminie. 
                      Informację o stanie bezrobocia w gminie Kotlin  stanowiącą załącznik do 
protokołu przedstawiła zastępca dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Jarocinie Gabriela 
Grzechowiak. 
Dyskusja. 
Radny Dariusz Józefiak pytał – dlaczego nie ma ofert pracy w rolnictwie? 
Dyrektor odpowiedziała, że dlatego, iż nie ma  ofert pracodawcy. 
Radny Krzysztof Szyszka pytał – czy firmy otrzymujące środki na rozpoczęcie działalności  
działają tylko przez rok, aby otrzymać  środki, czy dłużej? 
Dyrektor odpowiedziała, że część z tych osób  zamyka firmę, ponieważ nie ma odbiorców  na 
swoje usługi, jest też pewna grupa cwaniaków. 
Radny Włodzimierz Szymkowiak wskazując na 14 % bezrobocie podane w informacji pytał – 
czy PUP wie ile osób jest niezarejestrowanych i nie ma pracy i ile osób pracuje zagranicą  i czy 
bezrobotny  skierowany do pracy musi płacić za badania lekarskie? 
Dyrektor odpowiedziała, że  takich danych nie ma nawet w skali całego kraju, a są to dane 
szacunkowe. Odnośnie kosztów za badania lekarskie to koszty te  powinien ponosić   
pracodawca. 
Sołtys Dominika Kwiecińska pytała – ile  osób jest zatrudnionych po odbyciu stażu? 
Dyrektor odpowiedziała, że w granicach 86% i zatrudnienie musi  wynosić minimum 3 miesiące. 
Po  czym sołtys mówiła, że  zatrudnia się następne osoby na staż. 
Dyrektor potwierdziła, że jest to  możliwe, z tym, że zdarzają  się także  sytuacje, że to 
bezrobotny nie chce podjąć pracy. 
Wójt mówił o tak zwanych umowach śmieciowych  dla zatrudniających się po raz pierwszy. 
Wójt pytał – czy markety zabijają  mniejszą przedsiębiorczość i czy ma wpływ na zamykanie 
działalności? 
Dyrektor odpowiedziała, że mamy to już za sobą i nie zauważa się dużego napływu osób, które 
zamykałyby działalność  gospodarczą w związku z otwarciem dużych sklepów. 
Przewodniczący Rady pytał – czy rozważane jest to, że będzie  wyższe  bezrobocie z uwagi na 
podwyższenie wieku emerytalnego na co nie było wpływu, a zrobili to posłowie, których 
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wybraliśmy.  Dalej Przewodniczący Rady mówił, że  kobieta w wieku 64 -65 lat   nie będzie 
zdolna do pracy fizycznej  i też będzie bezrobotna.  
Dyrektor odpowiedziała, że są podpisane umowy na szczeblach międzypaństwowych w ramach 
UE, gdzie Komisja Europejska główny nacisk  kładzie na osoby młode do 35 roku życia i gro 
działań, które wprowadzone są  nową ustawą dotyczą osób młodych. Natomiast dla osób 
starszych  są pewne formy wsparcia m. innymi dofinansowanie wynagrodzenia dla osób powyżej 
50 roku życia, z tym, że nie jest to rozwiązanie problemu – mówiła dyrektor. 
Urzędy Pracy nie mają żadnego  wpływu na to, bo nie mają udziału w sprawach proponowanych 
przez ustawodawcę. 
Radny Bogdan Pacholak mówił o organizowanych przez PUP kursach  określając, że kurs 
kursem jest popychany. Radny pytał – czy PUP  przeprowadza wcześniej rozeznanie jakie kursy 
należy organizować? 
Dyrektor odpowiedziała, że szkolenia organizowane w ubiegłym i tym roku  są to szkolenia pod 
zapewnienie zatrudnienia.  
W tym roku przeprowadzone było jedno szkolenie grupowe połączone z OHP w Pleszewie           
i było to szkolenie dla brukarzy na których jest obecnie zapotrzebowanie.  
Nie ma już kursów na florystów, kasy fiskalne  i kursy komputerowe, które nie dawały 
efektywności. 
Obecnie prowadzone są szkolenia indywidualne pod zapewnienie zatrudnienie danego 
pracownika. 
Wójt pytał – czy  jest mowa o wspólnym ponoszeniu kosztów zatrudnienia bezrobotnych 
urzędów pracy np. 60-80% i gmin w 20-40%, ponieważ  gminy zatrudniałyby wówczas większą 
ilość bezrobotnych dla których jest duży zakres pracy ? 
Dyrektor odpowiedziała, że obecnie PUP może współpracować z gminami tylko w tych 
formach,  które przewiduje ustawa, to jest w zakresie  robót publicznych. 
Informacja o stanie bezrobocia została przez Radę przyjęta.  
Ogłoszenie 5 minutowej przerwy w obradach. 
 
ad. 8.  Przyjęcie informacji o przygotowaniu do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży. 
                      Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Zdzisław 
Wodniczak poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 24 czerwca br.  nie wniosła uwag 
do informacji o przygotowaniu do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży oraz  do organizacji 
roku szkolnego 2014/2015. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 
Komisja pomimo różnych opinii co do tła flagi Gminy  jest za tłem białym – najmniej 
kłopotliwym do określenia. 
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Stefan Taczała poinformował, że 
Komisja na posiedzeniu w dniu 25 czerwca br. nie wniosła uwag do przedłożonych informacji    
oraz pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał będące w  porządku obrad dzisiejszej sesji. 
Komisja w głosowaniu wypowiedziała się za  białym tłem flagi Gminy ( 6 radnych za tłem 
białym i 3 radnych za tłem zielonym ). 
Radny Krzysztof Szyszka ocenił, że najbogatszą ofertę na  okres wakacji  ma Szkoła 
Podstawowa w Kotlinie, a pozostałe szkoły zrobiły to jak określił mizernie. 
Informację o przygotowaniu do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży stanowiącą załącznik 
do protokołu Rada Gminy przyjęła. 
 
ad.  9.  Organizacja roku szkolnego 2014/2015.   
                 Pytań do informacji dotyczącej organizacji roku szkolnego 2014/2015 nie zgłoszono. 
Informacja stanowiąca załącznik do protokołu została przez Radę przyjęta. 
 
ad.  10.  Rozpatrzenie projektów uchwał. 
                Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
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1) Statutu Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin. 
    Uchwała Nr XLV/255/2014 podjęta została 14 głosami za. 
2)  Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kotlinie 
     Uchwała Nr XLV/256/2014 podjęta została 14 głosami za. 
3)  rozpatrzenia skargi. 
     Skargę w części dotyczącej usunięcia sieci wodociągowej przebiegającej przez działkę  
     skarżącego Rada uznała za nieuzasadnioną.  
     Skargę w części dotyczącej naliczania podatku Rada przekazała według właściwości Wójtowi 
     Gminy. 
     Uchwała Nr XLV/257/2014 podjęta została 14 głosami za. 
4)  zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kotlin na rok 2014. 
     Uchwała Nr XLV/258/2014 podjęta została 14 głosami za. 
5)  zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin na 2014 
     rok.     
     Uchwała Nr XLV/259/2014 podjęta została 14 głosami za. 
Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 
 
ad.11.  Wolne głosy i wnioski. 
                Wnioski zgłosili: 
Radny Maciej Skowron wnioskował o przycięcie gałęzi krzewów  przy parkingu naprzeciw 
kościoła w Kotlinie. 
Radny Dariusz Józefiak wnioskował o: 
- budowę chodnika przy drodze powiatowej w Sławoszewie od centrum wsi do cmentarza, 
- naprawę poboczy przy drodze Kotlin – Sucha , szczególnie przy posesji nr 1 w Sławoszewie, 
- namalowanie pasów skrajnych na drodze Kotlin – Sucha. 
Radny Mirosław Twardowski informował o zaniku ciśnienia wody w miejscowości Wyszki, 
informując, że ktoś otworzył hydrant  i nie było wody w całej miejscowości, proponując 
przyjrzeć się temu co można by zrobić, aby sytuacja ta nie powtórzyła się.  
Radny Bogdan Pacholak wnioskował o przepłukanie sieci wodociągowej w przypadku  przerw 
w dostawie wody. 
Wójt wyjaśnił, że brak wody w Racendowie w dniu wczorajszym spowodowany był awarią  na 
stacji uzdatniania wody w Kurcewie, przez co woda puszczona była z Twardowa. 
Sołtys Twardowa Dominika Kwiecińska przypomniała o wniosku złożonym w miesiącu 
styczniu o zmianę kursów autobusu szkolnego tak, aby dzieci z Twardowa zabierane były 
później, a nie jak to ma miejsce obecnie we wczesnych godzinach rannych przez  4 miesiące  i to 
w okresie zimy. 
Radny Zdzisław Wodniczak wnioskował, aby ustalać kurs autobusu szkolnego od miesiąca 
września, a nie od stycznia, ponieważ Twardów jest zawsze pierwszy i dlatego są to wczesne 
godziny poranne i to w okresie zimy. 
Radna Jolanta Urbaniak wnioskowała o: 
-  zobowiązanie ks. proboszcza do obcięcia gałęzi akacji i krzaków przy probostwie od strony ul. 
Kołłątaja, 
-  wybudowanie ul. Kołłątaja chociaż  w tłuczniu. 
Przewodniczący Rady przypomniał, że wniosek o budowę ul. Kołłątaja jest od kilku lat. 
Sołtys  Sławoszewa Beata Skowrońska wnioskowała o: 
- wykoszenie trawy przy drodze Kotlin – Sucha, informując, że trawa sięga do połowy  
  wysokości drzew rosnących przy tej drodze, 
- uzupełnienie brakujących słupków odblaskowych i uzupełnienie  poboczy przy  drodze Kotlin 
  – Sucha. 
 
ad. 12.  Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na XLIV sesji 
Rady Gminy. 
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                  Wójt poinformował, że w dniu 17 czerwca br. otrzymał odpowiedź  z Zarządu Dróg 
Powiatowych w Jarocinie na wnioski przekazane  w dniu 4 czerwca br. dotyczące dróg 
powiatowych  w której Zarząd informuje, że: 
- wycinka poboczy obecnie realizowana jest na terenie Gminy Kotlin, natomiast wycinka 
   krzewów została zaplanowana na okres jesienno- zimowy, 
- sucha lipa w Magnuszewicach została usunięta  w ramach zawartego porozumienia, 
- nowy plan wycinki drzew  na terenie powiatu będzie sporządzony w okresie  jesiennym 
  i wówczas będą rozpatrywane wszystkie wnioski o wycinkę, 
- termin uzupełnienia poboczy drogi Kotlin – Sławoszew został przesunięty, gdyż  aby 
  zwiększyć trwałość robót  w miejsce tłucznia  wykonawca wykona uzupełnienie  z destruktu 
  asfaltowego, który pozyska z frezowania nawierzchni w miesiącu czerwcu br. 
- barierki przy ul. Ks.  Rymarkiewicza zostaną wyremontowane w okresie letnim br. 
- na namalowanie skrajnych pasów na drodze Kotlin – Sławoszew  Zarząd Dróg nie posiada  
  w budżecie środków  finansowych, 
- ze względu na duży zakres rowów do odtwarzania na terenie ca łego powiatu i ograniczone  
  środki finansowe odtworzenie rowu Magnuszewice – Prusy Zarząd może rozważyć przy  
  tworzeniu następnego budżetu. 
Na pozostałe wnioski Wójt odpowiedział: 
-   naprawa drogi Kotlin – Ruda  - podjęto stosowne działania, 
-  boisko w Racendowie  - do tematu wróci w możliwie  najbliższym czasie, 
-  wykaszanie traw przy drogach gminnych  - jest obecnie prowadzone, 
-  wałęsające psy – wysłano kurendy, 
-  droga wzdłuż torów kolejowych  -  będzie wyrównana przy skrzyżowaniu z ul. 27 Grudnia, 
-  nadanie imienia Domowi Kultury w Kotlinie -  należy wstrzymać się do czasu powołania  
   dyrektora, 
-  flaga Gminy -  temat przedyskutowany na posiedzeniach komisji Rady i dzisiaj Rada podejmie  
   decyzję w tej sprawie, 
-  droga Sławoszew – Strzydzew – będzie naprawiona sprzętem  Gminy, 
-  sygnalizacja świetlna na ul. Poznańskiej -  została naprawiona, 
-  baza techniczna  - przenoszona jest z placu przy Urzędzie Gminy na  teren oczyszczalni  
   ścieków w Wyszkach, 
-  odwodnienie terenu Szkoły Podstawowej  w Kotlinie  -  odbyło się spotkanie na ul.  
   Konopnickiej  w celu podjęcia działań polegających na odwodnienie terenu szkoły, 
-  odwodnienie posesji  przy drodze nr 11 w Wyszkach – pozostaje do rozważenia. 
-  pozostałe wnioski są w trakcie załatwiania. 
Następnie Wójt poruszył temat utrzymania czystości wokół posesji, w której to sprawie  
zwróciło się z tą sprawą  2 mieszkańców. Wójt zapowiedział, że wysłane zostaną kurendy          
w sprawie utrzymania porządku i estetyki na swoich posesjach i wokół nich. 
Wójt mówił także o przypadkach wynoszenia przez mieszkańców odpadów komunalnych do 
kubłów na śmieci  przeznaczonych  wyłącznie do obsługi terenów komunikacyjnych. Przypadki 
takie zdarzają się pomimo, że z posesji zabierana jest dowolna ilość odpadów. 
               Kolejny temat to wybór tła flagi Gminy. 
Radny Włodzimierz Szymkowiak przedstawił flagę Gminy z jasno zielonym tłem. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  zadając pytanie – kto jest za tłem flagi Gminy 
jasno zielonym? 
Za tłem jasno zielonym flagi Gminy głosowało 13 radnych. 
 
ad. 13.  Zamknięcie obrad. 
             Dziękując za udział Przewodniczący Rady Gminy zamknął XLV sesję Rady Gminy 
Kotlin. 
 
Protokółowała: Paterczyk K. 
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